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Spotkanie dotyczące budowy mostu w Połańcu

 – 5 lutego 2008 r.

 We wtorek 5 lutego br. odbyło się spotkanie wicemarszałka Zdzisława Wrzałki z Panem
Bogdanem Rzońcą  –  wicemarszałkiem województwa podkarpackiego,  dotyczące  budowy
mostu na Wiśle w Połańcu oraz związanej z tą inwestycją przebudowy drogi wojewódzkiej
nr  764.  W  rozmowach  dotyczących  powyższego  tematu,  wzięli  także  udział  Dyrektor
Departamentu  Infrastruktury  Wojciech  Siporski  oraz  dyrektorzy  Świętokrzyskiego
i  Podkarpackiego  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich:  Wojciech  Płaza  i  Bogdan  Tarnawski.
 W trakcie spotkania zapadła ostateczna decyzja co do realizacji zadania pn. „Likwidacja
barier  rozwojowych  –  most  na  rzece  Wiśle  z  otwarciem komunikacyjnym na  kierunku
Rzeszów-Kielce” w ramach Programu Operacyjnego Rozwoju Polski Wschodniej. Dyrektorzy
Zarządów Dróg Wojewódzkich Podkarpackiego i Świętokrzyskiego zostali zobowiązani przez
Marszałków  Województw  do  przygotowania  harmonogramów  realizacji  inwestycji  i
przetargu  na  opracowanie  dokumentacji  inwestycji.  Przetarg  ma  zostać  ogłoszony  w
kwietniu br., a rozpoczęcie budowy mostu planowane jest na miesiąc kwiecień 2009 roku.


